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PROTOKÓŁ Nr XXIV / 08 
z Sesji Rady Miejskiej w Ozimku 

odbytej w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku 
w dniu 25 sierpnia  2008r. 

 
Na stan 21 Radnych udział wzięło 20, co stanowi 95,24 % frekwencji, a zarazem stanowi to 
quorum do podejmowania uchwał. 

Uczestniczący w Sesji : 

1. Jan Labus – Burmistrz Ozimka, 
2. Marek Korniak – Z-ca Burmistrza Ozimka, 
3. Maria Błahuta – Skarbnik Gminy,  
4. Barbara Durkalec – Sekretarz Gminy  
5. Paweł Konop – Radca Prawny Urzędu, 
6. Katarzyna Smolnik – Kierownik Referatu Organizacyjnego 
oraz przybyli goście według załączonej listy. 

 
Obowiązki sekretarza sprawowała Radna Czaplik Edyta 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku Joachim Wiesbach – przywitał wszystkich 
obecnych na Sesji oraz powiedział, iż protokół z sesji z dnia 7 kwietnia 2008 r. jest wyłożony 
do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty poprzez głosowanie w końcowej części 
sesji. Następnie poinformował, iż radni otrzymali ustalony przez niego porządek obrad wraz                             
z zawiadomieniem. Następnie odczytał pismo od Burmistrza Ozimka SO.K.0052 – 21/08, 
które wpłynęło w dniu dzisiejszym w sprawie wycofania projektu uchwały oraz 
wprowadzenia nowego projektu. Zadał pytanie, czy do porządku obrad są jakieś uwagi bądź 
inne propozycje? 
 
Radni nie zgłosili propozycji zmian porządku obrad.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – przedstawił zmieniony porządek obrad. 
 
Porządek obrad :  

I. Interpelacje Radnych. 
II.  Podjęcie uchwał : 

1.  w sprawie zbycia mienia gminnego 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 1),  

2. w sprawie zbycia mienia gminnego 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 2),  

3. w sprawie zbycia prawa własności na rzecz użytkownika wieczystego 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 3),  

4. w sprawie nabycia mienia gminnego 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 4),  

5. w sprawie zamiany nieruchomości 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 5),  

6. w sprawie użyczenia nieruchomości na okres 4 lat 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 6),  

7. w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością mienia gminnego 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 7),  
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8. w sprawie przystąpienia Gminy Ozimek do realizacji projektu w ramach Programu 
Europejska Współpraca Terytorialna, działanie 2.2 Wspieranie rozwoju turystyki 

 ( projekt uchwały, Druk Nr 8),  

9. w sprawie przystąpienia Gminy Ozimek do realizacji projektu w ramach Programu 
Europejska Współpraca Terytorialna, działanie 3.3 Fundusz Mikroprojektów 

 ( projekt uchwały, Druk Nr 9), 

10. w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Opolskiego w 
sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zespołu Szpitali Pulmonologiczno – 
Reumatologicznych z siedzibą w Kup 

 ( projekt uchwały, Druk Nr 15),  

11. w sprawie zmiany budżetu gminy na 2008 r.  
 ( projekt uchwały, Druk Nr 11),  

12. w sprawie udzielenia pomocy powodzianom z Ukrainy 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 12),  

13. zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat z tytułu zajęcia pasa 
drogowego 

 ( projekt uchwały, Druk Nr 13),  

14. w sprawie udzielenia dotacji celowej 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 14),  

III. Sprawozdanie Burmistrza z działalności kwartalnej 
IV. Zapoznanie się z protokołem Komisji Rewizyjnej w zakresie wydatkowania środków 

budżetowych na promocje gminy. 
V. Sprawy różne i organizacyjne 

 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach  – poprosił o przegłosowanie w/w porządku obrad. 

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 20 głosów ,,za”. 

 
Ad. I  I N T E R P E L A C J E    R A D N Y C H : 

 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poinformował, że między sesjami nie wpłynęła żadna 
interpelacja. 
 

Ad. II  P O D J Ę C I E    U C H W A Ł   W   S P R A W A C H:  

Pkt II.1 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały                     
w sprawie  zbycia mienia gminnego zawarty w druku nr 1. 
  
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi, 
zapytania? 
 
Nikt nie miał uwag.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXIV / 203 / 08 w sprawie zbycia mienia gminnego– 20 głosów ,,za”.  
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 Pkt II.2 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie zbycia mienia 
gminnego zawarty w druku nr 2. 
  
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
 
Nikt nie miał uwag.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXIV / 204 / 08 w sprawie zbycia mienia gminnego– 20 głosów ,,za”.  

Pkt II.3 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały                   
w sprawie zbycia prawa własności na rzecz użytkownika wieczystego zawarty w druku nr 3. 
  
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
 
Nikt nie miał uwag.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXIV / 205 / 08 w sprawie zbycia prawa własności na rzecz użytkownika wieczystego 
– 20 głosów ,,za”.  

Pkt II.4 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie nabycia mienia 
gminnego zawarty w druku nr 4. 
  
Wszystkie Komisje wnioskowały o rozpatrzenie tego projektu uchwały na sesji w dniu 

dzisiejszym po otrzymaniu informacji od rzeczoznawcy na temat wyceny. 

 

Wyjaśnienia dokonał Z-ca Burmistrza M. Korniak – informując iż wartość rynkowa gruntu 
to 49 271,00 zł., wartość rynkowa budynku portierni to 120 538,00 zł., czyli całość została 
wyceniona prze rzeczoznawcę majątkowego Pana Andrzeja Kowala 18 sierpnia br. na kwotę 
169 809,00 zł.   
Głos w dyskusji zabrali: Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – uważając, ze Rada powinna 
określić procentowo kwotę, do jakiej Burmistrz może negocjować przejecie tych gruntów;  
WNIOSKI : 
Radna Aldona Koczur – stwierdzając, że Huta sprzedając te działki pozbywa się części opłat 
podatkowych, a gmina będzie ponosiła koszty zgłosiła wniosek, aby nabyć te działki do 
wysokości nie przekraczającej 10% ich wartości określonej przez uprawnionego 
rzeczoznawcę. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Wierny – zaznaczając, że uchwały dotyczące 
przejmowania mienia od Huty były już podejmowane niejednokrotnie zgłosił wniosek,  aby 
działki nabyć do wysokości nie przekraczającej 70%  ich wartości. Nadmienił, iż Huta jest 
jednym z największych podatników podatku od nieruchomości.  
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Skarbnik Gminy M. Błahuta – informując, iż obecnie nie ma zaległości podatkowych, 
chyba, że za m-c sierpień, ale tu może być poślizg. Radca Prawny P. Konop – informując, iż 
po wyjaśnieniach Pani Skarbnik ten projekt w takiej formie nie może być głosowany. Poprosił 
o przerwę w celu przygotowania nowego projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – ogłosił 10 minut przerwy.  
 

PO    PRZERWIE 
 
Głos zabrali: Skarbnik Gminy M. Błahuta – sprostowując wcześniejszą wypowiedź 
stwierdziła, że na dzień dzisiejszy jest zaległość podatkowa w wysokości 244 000,00 zł., czyli 
jedna rata zaległości sierpniowej. Radca Prawny P. Konop – zaznaczając, że w związku                
z powyższym stwierdzeniem projekt uchwały dostarczony radnym jest poprawny i podlega 
rozpatrzeniu. Kwestia jest, aby Rada rozpatrzyła w drodze głosowania cząstkowego, czy 
opowiada się za wnioskiem Radnej Koczur, czy Radnego Wiernego. 
Pytania zadali:  Radna G. Świercz – z jakim opóźnieniem Huta płaci podatki i czy jest 
szansa, że Huta ureguluje to do końca sierpnia br.? Radna J. Grembecka –  czy są naliczane 
odsetki za zwłokę?   
Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy M. Błahuta – odpowiadając, że Huta reguluje 
zaległości  w ciągu dwóch, trzech tygodni po terminie oraz, że są naliczane odsetki od 
zaległości podatkowej, a w momencie zapłaty przez Hutę podatku automatycznie 
zarachowuje się na poczet odsetek i zaległości głównej.    
WNIOSEK 
Wiceprzewodniczący Rady R. Dreling - zgłosił wniosek, aby nabyć te działki do wysokości 
nie przekraczającej 30% ich wartości określonej przez uprawnionego rzeczoznawcę. 
Dalsze pytania zadali: Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska…. A. Gryc – czy do 
wyceny została też wzięta waga, oraz kto dokonał wyceny tego budynku za tak wysoką cenę? 
Radny Piotr Hendel – czy były jakieś wcześniejsze ustalenia z Hutą co do nabycia tych 
terenów?   
Odpowiedzi udzielili: Z-ca Burmistrza M. Korniak – stwierdzając, że waga jest na innej 
działce i nie jest przeznaczona do nabycia przez gminę, a wyceny dokonał rzeczoznawca 
majątkowy z Opola Pan Andrzej Kowal; Burmistrz Ozimka J. Labus – zaznaczając, że nie 
było żadnych rozmów z Hutą na temat nabycia przez gminę tych terenów. Dodał, że wycena 
była robiona teraz w sierpniu na zlecenie gminy.  
Głos w dyskusji zabrali: Radna G. Świercz – stwierdzając, że wniosek Radnej Koczur jest 
jak najbardziej zasadny, gdyż dba się w tym momencie o interes gminy i tak powinno być.  
WNIOSEK  
Radny M. Głąb – zgłosił wniosek  o odrzucenie projektu uchwały w całości. 
 
Rada Miejska nie przyjęła wniosku Radnego M. Głąb o odrzucenie projektu uchwały          
w całości – 8 głosów ,,przecie” przy 7 ,,wstrzymujących się” i 5 ,,za”.   
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przypomniał radnym zasady głosowania 
cząstkowego oraz poddał pod głosowanie w pierwszej kolejności wniosek Radnej A. Koczur, 
następnie Wiceprzewodniczącego Rady R. Dreling oraz Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej                   J. Wiernego. 
 
Za wnioskiem Radnej A. Koczur opowiedziało się - 7 radnych. 
Za wnioskiem Wiceprzewodniczącego Rady R. Dreling opowiedziało się – 12 radnych. 
Za wnioskiem Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej J. Wiernego opowiedział/a – 1 radny/a. 
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Rada Miejska w Ozimku poprzez głosowanie przyjęła wniosek Wiceprzewodniczącego 
Rady R. Dreling, aby nabyć działki  do wysokości nie przekraczającej 30% ich wartości 
określonej przez uprawnionego rzeczoznawcę. 
 
Radca Prawny P. Konop – stwierdził, że w wyniku głosowania zaszła konieczność 
dopisania do §1 następujących słów ,,do wysokości nie przekraczającej 30% ich wartości 
określonej przez uprawnionego rzeczoznawcę” 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
 
Nikt nie miał uwag.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę                 
Nr XXIV / 206 / 08 w sprawie nabycia mienia gminnego wraz z przegłosowana zmianą 
§1  – 12 głosów ,,za” przy 1 ,,wstrzymującym się” i 7 ,,przeciw”.   

Pkt II.5 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
zamiany nieruchomości  zawarty w druku nr 5. 
  
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
 
Nikt nie miał uwag.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXIV / 207 / 08 w sprawie zamiany nieruchomości – 20 głosów ,,za”. 

Pkt II.6 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie użyczenia 
nieruchomości na okres 4 lat zawarty w druku nr 6. 
  
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś 
uwagi? 
 
Nikt nie miał uwag.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXIV / 208 / 08 w sprawie użyczenia nieruchomości na okres 4 lat – 20 głosów ,,za”.  

Pkt II.7 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
wyrażenie zgody na obciążenie służebnością mienia gminnego zawarty w druku nr 7. 
  
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś chce zabrać głos? 
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Nikt nie miał pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXIV / 209 / 08 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenia służebnością mienia 
gminnego – 20 głosów ,,za”.  

Pkt II.8 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia 
Gminy Ozimek do realizacji projektu w ramach Programu Europejska Współpraca 
Terytorialna działanie 2.2 Wspieranie rozwoju turystyki zawarty w druku nr 8. 
  
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś 
pytania? 
 
Nikt nie miał pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXIV / 210 / 08 w sprawie przystąpienia Gminy Ozimek do realizacji projektu                 
w ramach Programu Europejska Współpraca Terytorialna działanie 2.2 Wspieranie 
rozwoju turystyki – 20 głosów ,,za”.  

Pkt II.9 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia Gminy Ozimek do realizacji projektu w ramach Programu Europejska 
Współpraca Terytorialna działanie 3.3 Fundusz Mikroprojektów zawarty w druku nr 9. 
  
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
 
Nikt nie miał uwag.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXIV / 211 / 08 w sprawie przystąpienia Gminy Ozimek do realizacji projektu w 
ramach Programu Europejska Współpraca Terytorialna działanie 3.3 Fundusz 
Mikroprojektów – 20 głosów ,,za”.  
 

Pkt II.10 
Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie zaopiniowania 
projektu uchwały Sejmiku Województwa Opolskiego w sprawie likwidacji Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Szpitali Pulmonologiczno – Reumatologicznych z siedzibą w Kup 
zawarty w druku nr 15. Następnie poinformował, że projekt uchwały został dostarczony 
Radzie przed Sesją i poprosił Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie pisma Zarządu 
Województwa Opolskiego. 
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Wiceprzewodniczący Rady R. Dreling – odczytał pismo, które stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.   
  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś 
pytania? 
 
Nikt nie miał pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXIV / 212 / 08 w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa 
Opolskiego w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zespołu Szpitali 
Pulmonologiczno – Reumatologicznych z siedzibą w Kup – 20 głosów ,,za”.  

Pkt II.11 
Przewodniczący Rady Miejskie J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 
budżetu gminy na 2008 r. zawarty w druku nr 11. Następnie przypomniał, że w dniu 
dzisiejszym Rada otrzymała nowy załącznik nr 2 – zmianę wydatków budżetowych i poprosił 
o wyjaśnienie.  
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały zawarty w druku nr 11. 

 
Wyjaśnienia udzieliła Skarbnik Gminy M. Błahuta – stwierdzając, że zmiany dotyczą 
dotacji, którą Gmina Ozimek chciałaby udzielić gminom, które zostały poszkodowane w 
wyniku trąby powietrznej oraz zmiany wewnętrznej polegającej na wprowadzeniu opłaty 
targowej dla sołectw Szczedrzyk, Mnichus i Krzyżowa Dolina.   
Pytania zadali: Radny P. Hendel – czy kwota przeznaczona na bieżące utrzymanie dróg jest 
również przeznaczona na łatanie dziur? Przewodniczący Rady J. Wiesbach – kiedy zostaną 
skończone remonty dróg wiejskich? 
Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza M. Korniak – stwierdzając, że między innymi też, ale 
w tym dziale mieści się cały zakres kosztów pokrywanych z tytułu dróg gminnych oraz ma 
nadzieję, że remonty zostaną zakończone jak najszybciej i obiecał, że będzie się kontaktował 
z wykonawcą.    
 

Przewodniczący Rady  J. Wiesbach –  zadał pytanie, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania, 
uwagi? 
 
Nikt nie miał więcej pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę                 
Nr XXIV / 213 / 08 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2008 r. – 16 głosów ,,za” przy 3 
,,wstrzymujących się”. 
 
Jeden/na Radny/a nie brał/a udziału w głosowaniu.  

Pkt II.12 
Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy powodzianom z Ukrainy zawarty w druku nr 12 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś 
uwagi? 
 
Nikt nie miał uwag.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXIV / 214 / 08 w sprawie udzielenia pomocy powodzianom z Ukrainy – 20 głosów 
,,za”.  

Pkt II.13 
Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały zmieniający 
uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat z tytułu zajęcia pasa drogowego zawarty 
w druku nr 13 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

  
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś pytania? 
 
Nikt nie miał pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXIV / 215 / 08 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat z 
tytułu zajęcia pasa drogowego  – 20 głosów ,,za”.  

Pkt II.14 
Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 
dotacji zawarty w druku nr 14. Poinformował, że projekt uchwały Rada otrzymała przed 
Sesją, jednocześnie przypominając, iż sprawa była przedstawiana na komisjach. Następnie 
zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi, wątpliwości? 
 
Nikt nie miał uwag ani pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXIV / 216 / 08 w sprawie udzielenia dotacji celowej  – 20 głosów ,,za”.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – ogłosił 10 minutową przerwę.  
 

P O   P R Z E R W I E  
 

Ad. III. S P R A W O Z D A N I E   B U R M I S T R Z A   Z                                    
D Z I A Ł A L N O Ś C I      K W A R T A L N E J  : 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – poprosił Burmistrza o przedstawienie 
sprawozdania. 
 
Burmistrz Ozimka Jan Labus - przedstawił sprawozdanie: 
� co tydzień w każdy wtorek o 800 odbywają się spotkania w sprawie kanalizacji.                        
W związku z tym iż trzeba było powołać beneficjenta wykupiono wszystkie udziały                 
w PGKiM. Głównym szefem tego projektu został Prezes Jan Fujak, a jego Z-cą Pani p.o. 
kierownik Wydziału Wodociągów i Kanalizacji Dorota Spławińska. Zaznaczył, że Chobie 
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i Mnichus musiały zostać w chwili obecnej odłączone od skanalizowania, ale 
dokumentacja będzie przygotowana. Wniosek musi być przygotowany zgodnie z 
dyrektywami unijnymi;  

� zostały rozstrzygnięte przetargi na :  
� sprzedaż wieczystego użytkowania terenu ,,Dinopark”  - wygrało Stowarzyszenie 
,,Delta” z Ostrowca Świętokrzyskiego; 

� rekultywację zamkniecia ostatniej kwatery w Dylakach; 
� odwodnienie ulicy Leśnej; 

� ogłoszono przetargi na: 
� sprzedaż terenu basenu; 
� II przetarg na budowę boiska wielofunkcyjnego w Szczedrzyku; 

� zostaną min. ogłoszone przetargi na : 
� ulicę Robotniczą w Ozimku; 
� ulicę Akacjową w Antoniowie ; 
� autobus dla osób niepełnosprawnych; 

� przygotowuje się dokumentację : 
� do projektu kluczowego na stanice kajakowe w Czarnym Dole oraz Parku Hutnika.; 
� na most wiszący; 
� na ulicę Hutniczą i Cmentarną; 
� do projektu kanalizacji Grodźca, Mnichusa, Chobia, Schodnia, Pustków, Ozimek – 
część Nowej Schodni oraz Krzyżowa Dolina.  

� współpraca międzynarodowa : 
� kontakt z Rymarovem – omawiane są projekty, które wspólnie będą realizowane z 
Gminą Ozimek; 

� w Zespole Szkół gościła młodzież z Rymarova; 
� gościła w Ozimku młodzież z Sasbach wraz z Honorowym Obywatelem Rolandem 
Spetherem; 

� gościł Burmistrz Heinsberga – Josef Offergeld; 
� razem ze Starostami Rymarova był zorganizowany wyjazd do Alytusa – powstała chęć 
nawiązania kontaktu z Gminą Ozimek; 

� Strażacy oraz piłkarze z Grodźca mieli spotkanie w Horni Mesto; 
� odbył się w Sasbach Walden Świat Przyjaciów; 
� odbyła się wymiana dzieci szkolnych Rymarov – PSP nr 1  

� odbyły się różnego rodzaju uroczystości: 
� Boże Ciało – podziękował wszystkim za przygotowanie pięknego ołtarza przy UGiM; 
� 3 Maja połączona z Dniem Hutnika; 
� Dzień Strażaka dla wszystkich jednostek OSP; 
� Dni Grodźca, Ozimka; 
� festyny w całej gminie; 
� 75 lat urodzin Proboszcza Ozimka Ks. G. Kałuży oraz pożegnanie, gdy ż odchodzi do 
Dobrzenia Wielkiego; 

� w Oświacie odbywały się remonty placówek. 
Następnie Burmistrz przedstawił pokaz multimedialny: 
- termomodernizacja przedszkola nr 1 w Ozimku; 
- łącznik między żłobkiem i przedszkolem; 
- budowa domu wielorodzinnego na ulicy Powstańców Śl.; 
- łącznik Słowackiego, Sikorskiego i Leśna ; 
- termomodernizacja przedszkola w Krasiejowie; 
- teren przy szkole w Krzyżowej Dolinie – boisko; 
- Szkołę Podstawową Nr 2 w Ozimku, która zdobyła tytuł ,, Modernizacja Roku 2007”; 
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 - zaplecze OSP w Schodni; 
 - plac zabaw w Pustkowie; 
 - w Szczedrzyku szatnię boiska sportowego; 
 - OSP w Szczedrzyku z wyremontowana świetlicą; 
 - wymieniony dach w przedszkolu w Szczedrzyku po wichurze; 
 - plac zabaw w Jedlicach; 
 - boisko dla dzieci w Biestrzynniku; 
 - w Dylakach świetlicę wiejską i wykonane dojście oraz zatoki parkingowe.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – podziękował za przedstawienie sprawozdania. 
 
Ad. IV. Z A P O Z N A N I E    S I Ę   Z   P R O TO K O Ł E M    K O M I S J I     

R E W I Z Y J N E    W    Z A K R E S I E    W Y D A T K O W A N I A    
Ś R O D K Ó W    B U D Ż E T O W Y C H    N A    P R O M O C J Ę                 
G M I N Y   : 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej Pana Jana Wiernego o odczytanie protokołu z przeprowadzonej kontroli.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny - odczytał protokół z kontroli, który stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
 
Głos w dyskusji zabrał: Radny P. Hendel – pytając co się stało z zakupionymi dla Domu 
Kultury rowerami? Zaznaczył, że Rada przeznaczyła pewną pulę pieniędzy na reklamowanie 
Gminy Ozimek i Dinoparku.  
Odpowiedzi udzielili: Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny – stwierdzając, iż 
komisja badała wszystkie dokumenty i faktury przedstawione przez Burmistrza pod 
względem merytorycznym i zasadnym. W badanym dziale tych wydatków nie było.    
Burmistrz Ozimka J. Labus – dodając, że był zamiar zakupu rowerów, ale nie doszło do 
realizacji tego zamierzenia ze strony urzędu. Jeśli rowery zostały zakupione, to ze środków 
Domu Kultury.  
Głos zabrał również Radca Prawny P. Konop – tłumacząc, że należy uwzględnić, iż w 
ramach Triasu nie będą kanalizowane wszystkie wioski Gminy Ozimek, a mianowicie Chobie                       
i Mnichus. Zaznaczył, że w sprawozdaniu Komisji Rewizyjnej było stwierdzenie, że w 
ramach Triasu Opolskiego będą kanalizowane wszystkie wioski Gminy Ozimek. Z informacji 
jaką przedstawił Burmistrz wynika, że Chobie i Mnichus w ramach tego programu nie będą 
kanalizowane, gdyż należy uwzględnić stawiane wymogi, które nie kwalifikują w żaden 
sposób tych dwóch wiosek.  
Radna G. Świercz – gwoli wyjaśnienia,  stwierdziła, że komisja pisząc protokół o tym fakcie 
nie wiedział.  
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jeszcze jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili więcej uwag.  
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie protokół Komisji Rewizyjnej                                    

z przeprowadzonej kontroli w sprawie wydatkowania środków budżetowych na promocję 

gminy wraz z wprowadzoną uwagą przez Burmistrza Ozimka  – 20 głosów ,,za”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach  – poprosił radnych o przyjęcie 
poprzez głosowanie  protokołu z  Sesji Rady Miejskiej z dnia 7 kwietnia 2008 r. 
 
Radni przyjęli jednogłośnie protokół z Sesji Rady Miejskiej z dnia 7 kwietnia 2008 r.                       
–20 głosów ,,za”  
 
Ad. V S P R A W Y    R Ó Ż N E   I   O R G A N I Z A C Y J N E  : 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach:  

 odczytał : 
-        zaproszenie na dożynki w Grodźcu, stanowi załącznik do protokołu; 
–   pismo z Opolskiego Centrum Ratownictwa Medycznego w sprawie zespołu 

ratownictwa medycznego -  stanowi załącznik do protokołu; 
-   informację z PGKiM o przedłożeniu Burmistrzowi Planu rozwoju urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2008 – 2013 – stanowi załącznik do 
protokołu; 

 -  podziękowanie od Pani p.o. Dyrektora Domu Kultury w Ozimku Hanny 
Pogorzelskiej – stanowi załącznik do protokołu;  

-      pismo skierowane do Domu Kultury oraz udzieloną na nie odpowiedź dotyczącą 
projektu Phare 2003 – stanowi załącznik do protokołu; 

-       pismo od Ks. Jurosa stanowiące podziękowania za życzenia – stanowi załącznik do 
protokołu; 

-       zaproszenie na zawody strzeleckie  - Rada desygnowała do reprezentowania Rady 
Miejskiej w Ozimku : Wiceprzewodniczącego Rady R. Drelinga, 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej J. Wiernego oraz Radnego A. Mielniczka.  

Następnie zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać głos?  
 
Radny M. Łazarski – zadając trzy pytania: kiedy nastąpi zmiana przystanku autobusowego na 
ul. Powstańców Śl. ; kiedy nastąpi dokończenie budowy chodnika na ulicy 22 Lipca oraz czy 
jest zrobiony projekt na boisko w Ozimku w ramach projektu Orlik 2012. 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Ozimka J. Labus – zaznaczając, że uzgodnienia są robione                
z drogą wojewódzką, a gmina wysłał pismo gdzie widzi lokalizację tego przystanku. Kosztorys 
na dokończenie chodnika jest zrobiony, ale brakło środków  w budżecie i wiele rzeczy robi się 
z pewna przerwą. Natomiast jeśli chodzi o Orlik 2012 to jest to standardowy projekt i 
zadaniem gminy jest przygotowanie w końcówce roku terenu. Dodał, że projekt ten niedawno 
został zatwierdzony przez Ministra Sportu.  
Radny P. Hendel – zaapelował, aby podziękowanie Ks. Jurosa zamieścić na łamach 
Wiadomości Ozimskich.   
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy chciałby ktoś jeszcze zabrać głos w 
dyskusji?  
 
Nikt więcej nie chciał zabrać głosu. 

 

Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku obrad Sesji podziękował wszystkim 
zebranym za udział i zamkną XXIV Sesję Rady Miejskiej w Ozimku. 
 

Sesja trwała od godziny 15 15 do godziny  18 10  

PROTOKOŁOWAŁA :                     SEKRETARZ :                         PRZEWODNICZYŁ:  


